

Title (en)

Protective covering for an umbrella-type clothes dryer.

Title (de)

Schutzhülle für schirmartige Wäschegegestelle.

Title (fr)

Housse de protection pour sèche-linge de type parapluie.

Publication

EP 0283530 A1 19880928 (DE)

Application

EP 87104261 A 19870323

Priority

EP 87104261 A 19870323

Abstract (en)

The invention provides an easy-to-handle protective covering (11) for a clothes dryer collapsible in an umbrella-like manner. The covering (11) has a tubular covering body (12) which is closed on one side and which is provided over most of its length with a slit (17) and can be closed, for example, by means of a slide fastener (19). Inserted into the upper closed part (18) of the covering (11) is a supporting frame (20) which keeps the covering (11) unfolded and which is equipped with a supporting arm (22) extending downwards. The latter can be grasped at a convenient height by the handle (23), so that the protective covering (11) can easily be drawn over the collapsed clothes dryer or removed from this. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung schafft eine bequem zu handhabende Schutzhülle (11) für ein schirmartig zusammenlegbares Wäschegegestell. Die Hülle (11) weist einen einseitig geschlossenen, schlauchartigen Hüllenkörper (12) auf, der über den grössten Teil seiner Länge mit einem Schlitz (17) versehen und z.B. mit einem Reissverschluss (19) verschliessbar ist. In den oberen, geschlossenen Teil (18) der Hülle (11) ist ein Tragrahmen (20) eingelegt, der die Hülle (11) auseinandergefaltet hält und der mit einem gegen unten verlaufenden Tragarm (22) versehen ist. Letzterer kann in bequemer Höhe am Handgriff (23) ergriffen werden, damit die Schutzhülle (11) leicht über das zusammengeklappte Wäschegegestell übergezogen bzw. von diesem entfernt werden kann.

IPC 1-7

D06F 57/04; A45B 25/24

IPC 8 full level

A45B 25/24 (2006.01); **D06F 57/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45B 25/24 (2013.01); **D06F 57/04** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 3524976 A1 19861204 - GLATZ AG [CH]
- [X] US 3490469 A 19700120 - DUBINSKY EMANUEL
- [A] EP 0214123 A2 19870311 - WUESTER HEINRICH [AT]

Cited by

DE29802712U1; EP2000579A3; GB2309635A; EP1508635A3; EP2298114A1; EP0547591A1; DE4141803C2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0283530 A1 19880928

DOCDB simple family (application)

EP 87104261 A 19870323